
Vazeny pane Starosto, 
 
jako obcan Babic jsem mel prilezitost na vlastni kuzi zazit cca 56 hodin nepretrziteho tuc tuc. 
V Babicich totiz nic vic nez ty nejhlubsi tony slyest nebylo. Hluk byl velmi neprijemny a myslim ze mi 
dluzite minimalne odpoved (ja totiz hluk v nocnich hodinach, ani v nedeli krom 2 hodin delat nesmim, 
tak nechapu proc bych ho mel snaset): 
 

-          Podle informaci v mediich zastavate nazor, ze akce byla v poradku a hlavni duvod stiznosti 
(v porovnani s predchozimi rocniky) jsou povetrnostni podminky. 

o   Muzete prosim potvrdit ze celkovy vykon instalovanych elektrocentral / audio sestav 
byl stejny jako v predchozich rocnicich ? O jakych cislech se bavime ? 

o   Muzete prosim potvrdit ze se oproti minulym rocnikum nezmenil poradatel akce ? 
 

-          Pripada Vam v poradku, ze Slustice povoli akci na hranici sveho katastru jejiz nejvetsi dopad 
lezi mimo katastr Slustic a ostatni obce ani neinformuje ? 
 

 

 
-          Opravdu si myslite, ze bylo lepsi akci nechat probehnout nez se ji pokusit rozehnat ? 

 
 

-          Chystate se odstoupit a/nebo verejne se omluvit ? Pokud ne, chystate se podobne akce 
povolovat i v budoucnosti ? 

 
S diky 
Obcan Babic 
(jméno a podpis zveřejněn v originále zaslaném na OÚ Sluštice) 


